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Записник са 3. састанка Управног одбора Оријентиринг савеза Србије 

 

 
1. Усвајање дневног реда 
2. Усвајање записника са претходног састанка УО 
3. Текућа питања: 

3.1. Извештаји о спровођењу преузетих обавеза 
3.2. Извештај о раду Секретаријата 
3.3. Извештај Стручног штаба о репрезентативним наступима 
3.4. Сајт Савеза 
3.5. Златни компас 2023. 
3.6. Ревизија постојећих правилника 
3.7. Организација такмичења Хиби опен 
3.8. Сајам спорта 
3.9. Штафено првенство Србије 2024. 
3.10. Медитеранско првенство 2024. 
3.11. Светска школаријада 2025. 
3.12. Школско првенство Србије 2025. 
3.13. Такмичења у 2025. 
3.14. SEEOC 2026 

4. Разно. 
 
 
Састанак је одржан у канцеларији Савеза, са почетком у 19:20. 
 
Присутни: 

– чланови УО: Раде Гољовић, Ирена Горјанц, Александар Петровић, Јелена Бабић, Петар Бојовић 
– генерални секретар: Стеван Роксандић; 
– члан НО: Љубица Бачанац 

 
Одсутни чланови УО су Игор Стошић и Јована Талијан. 
 
 
 
1. Усвајање дневног реда 
 
Дневни ред је усвојен једногласно. 

 
2. Усвајање записника са претходног састанка УО 
 
Записник је усвојен једногласно. 
 

3. Текућа питања: 
 

3.1. Раде Гољовић известио да је остварена је сарадња са ИВИ из Новог Сада, након чега је савез 
приходовао 150.000,00 динара након плаћања трошкова. Стеван Роксандић и Ирена Горјанц 
известили су да је у току израда нове презентације, да је стара послата, али да је требало да се преуреди. 
Раде Гољовић известио да није припремио предлоге нових Правилника због приватних обавеза. 
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Предложио је да се направи форум пре израде такмичења и да се чују мишљења чланова савеза. Раде 
Гољовић известио о састанку са ОСБ да је направљен договор око издавања и коришћења опреме.  
 

 
3.2. Стеван Роксандић известио је чланове УО ОСС у вези рада секретаријата, слања дописа 

извештаја, финансијског стања на рачунима савеза, предстојећих плаћања. 
 

3.3. Александар Петровић известио је чланове УО ОСС у вези рада Стручног штаба и 
репрезентативних наступа, да су послати сви извештаји на мејл и да недостаје спортски извештај са 
Светског сениорског првенства који ће бити урађен и послат члановиима УО. Раде Гољовић је 
похвалио резултате које је остварила репрезентација на Првенству југоисточне Европе. 
 

3.4. Петар Бојовић известио је о проблемима који постоје на сајту савеза и да је неопходно да се 
сајт редовно одржава и да се треба што пре решити тај проблем.  

 
Раде Гољовић је преузео обавезу на себе да разговара са Иваном Тодоровићем у вези 

одржавања сајта савеза. 
 

3.5. Раде Гољовић прочитао је је закључак Комисије која је формирана.  
 
 

Извештај са седнице Комисије за доделу Златног компаса 

У складу са Записником са 2. седнице Управног одбора Оријентиринг савеза Србије, Комисија за доделу 

Златног компаса одржала је седницу 30. септембра 2024. са две тачке дневног реда. 

1. Анализа и решавање спора у вези са доделом Златног компаса за најбољег сениора у 2023. 

Комисија је након саветовања са стручњаком из области правних наука утврдила да постоје формални 

недостаци за доделу награда и признања за већину категорија зато што није испоштована процедура 

прописана чланом 10. Правилника о наградама и признањима, тј. ниједна кандидатура за категорију 

најбољег сениора није целовита јер није прошла предвиђену процедуру предлагања од стране клубова 

или појединаца, а затим ни прописани поступак од стране Комисије која такође није ни формирана на 

прописан начин. Сходно наведеном, УО може донети одлуку да се не додели Златни компас за 2023. 

годину или да одлучи по жалби ПД Авала позитивно или негативно. 

Пошто Комисија има саветодавну улогу, извршила је брижљиво одмеравање постигнутих резултата и 

донела је следећи закључак: 

Уколико УО одлучи да додели Златни компас за најбољег сениора у 2023, Комисија предлаже да се 

додели Златни компас Сави Лазићу. Комисија је донела овај став водећи се одредбама Правилника, тј. 

узети су у обзир успеси на државним првенствима и званичним међународним такмичењима. 

2. Израда Предлога измена и допуна Правилника о наградама и признањима 

Услед недостатка расположивог времена, Комисија одлаже доношење предлога за прву половину 

децембра 2024. 

 
На основу закључка Комисије УО ОСС је донео следећу одлуку да се Златни компас не 

додељује у категорији за сениора за 2023. годину.  
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3.6. Раде Гољовић поновио је да је ревизија остављена за наредну седницу УО 

 
 

3.7.  Стеван Роксандић известио је чланове УО о извештају Зорана Миловановића. Известио је 
чланове да је УО ОСС стигао допис од ПОСК ПТТ да преузима организацију такмичења, и чланови УО 
ОСС су се сложили са тим. Зоран Миловановић, контролор, известио је УО да карта која се користи 
није погодна за дугу дистанцу, те да као контролор предлаже да буду на такмичењу две средње 
дистанце. Петар Бојовић предложио је да мењање дистанце треба да буде санкционисано и да се трка 
не бодује за ОЛС.УО ОСС је донео одлуку да се уважи предлог Зорана Миловановића и да се 

бодују обе трке за ОЛС. ЗА су гласали Р. Гољовић, А. Петровић, Ј. Бабић и И. Горјанц, ПРОТИВ 
је био П. Бојовић. 
 
 

3.8. Ирена Горјанц и Стеван Роксандић известили су о дешавањима на Сајму спорта, да је 
била лепа промоција нашег. Ирена Горјанц је предложила да следећу годину буде нашрављен полигон 
за оријентиринг. 
 

3.9. Стеван Роксандић известио да је ОСБ препустио организацију ШПС И ШПБ ОСС-у. УО 

ОСС је донео одлуку да се такмичење због Медитеранског шампионата помери на 24. новембар (4 
глаза ЗА и 1 против – Петар Бојовић), а организациони одбор чиниће Јелена Бабић, Стеван 
Роксандић и Раде Гољовић. 
 
 

3.10. Александар Петровић, селектор, је предложио да иду 3 такмичара и тренер, да се иде 
једним колима. УО ОСС је једногласно прихватио тај предлог. 

 
3.11 Стеван Роксандић известио је чланове УО да ће Школаријада бити одржана на Златибору, 

да ће један од спортова бити оријентиринг и да треба формирати организациони одбор. Раде Гољовић 
предложио је да у организационим одбору буду Добрица Јелић, Ирена Горјанц и Стеван Роксандић и 
чланови УО ОСС су се сложили са тим. 

 
 
3.12 Раде Гољовић је предложио да организациони одбор за Школско првенство Србије буду 

Ирена Горјанц, Стеван Роксандић и Раде Гољовић, чланови УО ОСС су се сложили са тим.  
 
 
3.13 Раде Гољовић поредложио је да након доношења нових Правилника треба ревидирати 

постојећи календар. Петар Бојовић је изјавио да након дискусије треба направити други позив за 
клубове у вези организације такмичења за 2025. годину, 

 
 
3.14 Стеван Роксандић је известио о посети Вршцу. Раде Гољовић известио да је одрађена 

презентација у Турској и да ће бити вероватно прихваћена наша организација у 2026. години. 
 
4. Разно 
- Није било питања под разно. 
       
   

записничар 
Стеван Роксандић 

генерални секретар ОСС 

 
Раде Гољовић 

председник ОСС 
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